
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS  

VALDES SĒDE 

PROTOKOLA Nr. 10-24 

26.11.2024. 

Tiešsaistē Skype 

Valdes sēdes laiks 18:00 –20:30 

Sēdē piedalās: Normunds Reinbergs, Linda Gruzīte, Māra Vilciņa, Mārtīņš Bušs, Laura Hofmane 

Protokolē: N.Reinbergs 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Plāni, projekti nākotnei, LAS valdes darba stils un veids  

2. 2025.g sac. kalendārs  

3. 2024g. finanses  

a. Šī gada budžeta sadalījumā semināru rīkošanai paredzētie 300€. Vai un kuriem pasākumiem tie ir 

izlietoti? Vai vēl ir iespēja pieteikties uz šo finansējumu un organizēt semināru? 

b. ''Skala'' lūdzam parnest  plānotie sacensibas ''Boulderings  visiem''uz nakamo gadu.sakuma.Dod 

iespeju organizet sācensibas  priekš bērniem un jesācejam   gada sakuma 19.janvari.  

c. Prāga IFSC E PA – plānots 400, iztērēts 519,69 + Milāna 141,98 (bija plānots kopā 723,-) 

4. 2025.ga pilnsapulces datums  

5. Wolf house uzņemšana no 2025.g  

6. Unibankas maksājumu risinājums  

7. Atskaites par 2024 LSFP/IZM – 16 dec. 

8. 2024. gada plānā netika iekļauts, tomēr gada sākumā ir apstiprināts LATVIJAS SPORTA TŪRISMA 

SACENSĪBU 2024 GADA KOPVĒRTĒJUMA – REITINGA nolikums un visi tajā paredzētie pasākumi ir 

līdz šim ir notikuši. Lūdzu rast iespēju finansējumam, kopvērtējuma apbalvošanai. (Iespējams no kādām 

nenotikšām sacensībām). Atsevišķs pasākums netiks rīkots, apbalvošana notiks 2025.g. pirmajās 

sacensībās. - No STK puses. 

9. 2025.g. tiek plānota Latvijas Alpīnistu savienības klubu augstkalnu ekspedīcija ar mērķi uzkāpt divās 

Pamira virsotnēs- Koržeņevskas (7105 m) un Somoni (7495 m) smailēs. Šobrīd savu dalību ekspedicijā ir 

apstiprinājuši 6 dalībnieki no 5 dažādiem klubiem Valda Puriņa vadībā. Ņemot vērā 2023.g. notikušās 

ekspedīcijas veiksmīgos publicitātes pasākumus, lūdzu, rast iespēju iekļaut arī šo aktivitāti 2025.g. 

pasākumu plānā un piešķirt tam finansējumu. 

10. AK inventāra nodošana L.Ansonei,  

11. Statūtu komisija 

12.  Stratēģijas grupa  

13. Brīvprātīgo balva  

14. Izlases formas kāpšanas sportā 2025. 

15. LOV pieteikums, līdz 4 dec. 

16. Antidopings 

Lēmumi: 

1. Plāni, projekti nākotnei, LAS valdes darba stils un veids  

Lēmums: M.Vilciņai izsūtīt valdes locekļiem Nolikumu par komisiju darbu, kas būtu vienots visām 3 

komisijām. N.Reinbergam nosūtīt M.Bušam AK nolikuma pēdējo versiju 

2. 2024g. finanses  



a. Šī gada budžeta sadalījumā semināru rīkošanai paredzētie 300€. Vai un kuriem pasākumiem tie ir 

izlietoti? Vai vēl ir iespēja pieteikties uz šo finansējumu un organizēt semināru? 

Informācijai: Līdzekļi ir pieejami semināra organizēšanai, AK jāiesūta semināra plāns, vieta un 

tāme 

b. ''Skala'' lūdzam parnest  plānotie sacensibas ''Boulderings  visiem''uz nakamo gadu.sakuma.Dod 

iespeju organizet sācensibas  priekš bērniem un jesācejam   gada sakuma 19.janvari.  

Lēmums: var pārnest sacensības uz 19.01., jātaskaitās par līdzekļu izlietojumu 2024.gadā 

c. Prāga IFSC E PA – plānots 400, iztērēts 519,69 + Milāna 141,98 (bija plānots kopā kopā 723,-) 

Lēmums: akceptēt izmaiņas tāmē 

d. LČ alpīnisma tehnikā Winter open 2024 

Lēmums: Atļaut pārnest uz janvāri, jāiesniedz nolikums, jātaskaitās par līdzekļu izlietojumu 

2024.gadā 

e. 2024. gada plānā netika iekļauts, tomēr gada sākumā ir apstiprināts LATVIJAS SPORTA 

TŪRISMA SACENSĪBU 2024 GADA KOPVĒRTĒJUMA – REITINGA nolikums un visi tajā 

paredzētie pasākumi ir līdz šim ir notikuši. Lūdzu rast iespēju finansējumam, kopvērtējuma 

apbalvošanai. (Iespējams no kādām nenotikšām sacensībām). Atsevišķs pasākums netiks rīkots, 

apbalvošana notiks 2025.g. pirmajās sacensībās.  

Lēmums: Līdzekļu atlikumus atvēlēt Sporta tūrisma reitinga apbalvošanai par 2024 gadu. 

f. 2025.g. tiek plānota Latvijas Alpīnistu savienības klubu augstkalnu ekspedīcija ar mērķi uzkāpt 

divās Pamira virsotnēs- Koržeņevskas (7105 m) un Somoni (7495 m) smailēs. Šobrīd savu dalību 

ekspedicijā ir apstiprinājuši 6 dalībnieki no 5 dažādiem klubiem Valda Puriņa vadībā. Ņemot vērā 

2023.g. notikušās ekspedīcijas veiksmīgos publicitātes pasākumus, lūdzu, rast iespēju iekļaut arī 

šo aktivitāti 2025.g. pasākumu plānā un piešķirt tam finansējumu. 

Lēmums: Jāskatās 2025.g budžeta kontekstā. N.Hofmanim sagatavot redzējumu par to, kādu 

atbalstu vēlas no LAS un, ja runa ir par finansēm, tad kāds varētu būt to avots 

 

3. 2025.ga pilnsapulces datums  

Lēmums: atkarībā no IZM lēmumu ātruma rīkot pilnsapulci februārī vai aprīlī, lēmumu pieņemt janvārī 

4. Wolf house uzņemšana no 2025.g  

Lēmums: Uzņemt Biedrību Wolfhouse par LAS biedru no 2025.gada 1.janvāra 

5. Unibankas maksājumu risinājums  

Lēmums: Lai pieņemtu maksājumus par sportistu licencēm tiešsaiatē N.Reinbergam nosēkt līgumu ar AS 

SEB Banka par maksājumu pieņemšanu 

6. Atskaites par 2024 LSFP/IZM – 16 dec. 

Lēmums: M.Vilciņai izsūtīt biedriem anketas līdz 2.decembrim. Termiņš atbildēm 10.decembris 

7. AK inventāra nodošana L.Ansonei 

Lēmums: AK nodrošināt LAS koplietojuma inventāra pārņemšanu no G.Meļķes uz L.Ansoni. Atbildīgais 

M.Bušs 

8. Statūtu komisija 

Informācija: Komisija nav sākusi darbu. K.Hofmane apņēmās izveidot whats up čatu komisijas 

dalībniekiem 

9.  Stratēģijas grupa  

Lēmums. Atsākt darbu pie stratēģijas. N.Reinbergam vienoties ar A.Černuho par tikšanos tiešsaistē 

10. Brīvprātīgo balva  

Lēmums: komisijām apspriest ideju un iesniegt priekšlikumus 

11. Izlases formas kāpšanas sportā 2025. 

Lēmums: jāskatās 2025.gada budžeta kontekstā 

12. LOV pieteikums, līdz 4 dec. 



Lēmums: Apstiprinār E.Gruzīša pieteikšanu LOV. L.Gruzītei un N.Reinbergam sagatavot un iesniegt 

nepieciešamo dokumentāciju 

13. Antidopinga pārbaudes 2025.gadā 

Lēmums: informēt par sacensību kalendāru, kad tas būs apstiprināts 

14. 2025.g sac. kalendārs  

Lēmums: komisijām pārbaudīt LČ un LK sacensības un veikt korekcijas kalendārā 

 

 


